
وزیــر کــار: آمــاده واگــذاری
سرخآبیها به صورت تعاونی هستیم
به گزارش صدای تجارت از خبرگزاری دولت، «حجتالله عبدالملکی»
امروز (سهشنبه) در حاشیه بازدید از خبرگزاری جمهوری اسلامی افزود:
تعاون در همه ابعادِ اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی میتواند ظهور و

بروز داشته باشد که یکی از آنها میتواند ورزش باشد.

وی تصریح کرد: موضوع واگذاری ۲ باشگاه پرطرفدار سالها مطرح است و
یکی از روشهایی که میتوان این ۲ باشگاه را واگذار کرد، به شکل
تعاونی است. اینجا بحثهای مفصلی وجود دارد که این تعاونیها به چه
صورت باشد. میتواند به صورت تعاونی بزرگ باشد که هواداران در آن
شرکت داشته باشند یا ترکیبی از چند تعاونی باشد. مثلا تعاونی

پیشکسوتان، هواداران و متخصصین حوزه ورزش یا اشکال دیگر.

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی ادامه داد: اما اینکه به طور کلی
تعاون و تعاونی یکی از الگوها برای این ۲ باشگاه است مورد مطالعه
قرار گرفته و در دنیا نیز اتفاق افتاده که میتوان به باشگاههای
بارسلونا و رئال مادرید در اسپانیا به عنوان ۲ باشگاه موفق جهانی

اشاره کرد که به همین ترتیب واگذار شدند.

وی افزود: به عنوان متولی بخش تعاون این پیشنهاد را مطرح کردیم و
دوستان ما در سازمان خصوصی سازی و وزارت ورزش و جوانان پذیرفتند
که روی این موضوع کار شود، اما تصمیمگیر نهایی وزارت کار نیست
بلکه وزارتخانههای ورزش و جوانان و اقتصاد و دارایی هستند. اما
اعلام کردیم که این ۲ باشگاه به صورت تعاونی واگذار شود که
پیشنهاد خود من هم هست که باید تمام سازوکارش را از مسایل حقوقی
گرفته تا نحوه برگزاری مجمع و عضوگیری از هواداران و بقیه موارد

مورد بررسی قرار گیرد.

عبدالملکی گفت: در وزارت تعاون این موضوع را پیگیری میکنیم و
متولیان هر زمانی تصمیمگیری کنند، برای واگذاری این ۲ باشگاه به

صورت تعاونی اعلام آمادگی کردیم.

حل مشکل اشتغال پارالمپیکیها 

وی همچنین در خصوص استخدام مدالآوران پارالمپیکی نیز گفت: یک
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برنامه غیر رسمی را در این مورد اعلام کردیم که موضوع اشتغال
قهرمانان معلول عزیز را را حل کنیم و در عین حال و در دوران کاری
خودم و در مدتی که در وزارتخانه هستم با تعدادی از این عزیزان
برخورد کردم که مشکل اشتغال داشتند. پیگیری لازم را از برخی
دستگاههای زیر مجموعه این وزارتخانه انجام و مشکل تعدادی از
مدالآوران پارالمپیکی را حل شد. و اگر از مدالآوران پارالمپیکی و

افراد دیگری نیز که مشکل اشتغال داشته باشند، حتما حل میکنیم.


